
 

 

Zápis zo zasadnutia č.3/2022 

Výboru sekcie diaľkového plávania SPF 

konaného dňa 10.3.2022 formou online cez platformu Teams 

 začiatok o 20:00 hod. 

/ zmena termínu z 7.3.22 na základe kolízie s pracovnými povinnosťami u členov VSDP/ 

 

  

Prítomní členovia VSDP: p. Dubčáková, p.Vachan, p. Laho, p. Peciar, p. Suchánek ,                       

                                            Ospravednená K. Hamadejová 

Pozvaný: prezident SPF p. Ivan Šulek neprítomný 

Asistentka pre DP : p. Hofericová 

 

1. Otvorenie 

 

P.Dubčáková privítala všetkých pozvaných prítomných účastníkov zasadnutia. 

Konštatovala, že na začiatku zasadnutia VSDP sú prítomní 5 členovia VSDP a je teda 

uznášania schopný. 

 

 

2. Schválenie návrhu programu VSDP SPF 
 

Návrh programu zasadnutia VSDP: 

 

1. Otvorenie  

2. Schválenie návrhu programu VSDP SPF  

3. Kontrola úloh VSDP  SPF 

4. Štart na MČR v DP 3/2022 

5. Financie 2021, rozpočet 2022 

6. Súťaže pre reprezentáciu a ÚTM v DP s ohľadom na opakované zmeny v 

kalendári FINA a LEN 

7. Pravidlá plávania , zmluva SPF a tech.usporiadateľa, financovanie kôl SPDP 

8. Iné  

 

 

Uznesenie SPF/2022/VSDP/Z3/U1 
Výbor sekcie plávania schvaľuje program zasadnutia VSDP vo vyššie  uvedenom 

znení: 

 

Hlasovanie: Za: 5 , Proti: 0, Zdržal sa: 0  
Výsledok hlasovania: Uznesenie schválené  

Odlišné stanovisko člena orgánu: žiadne 
 

 

 



 

3. Kontrola úloh VSDP SPF  

Zo zasadnutia Z2/2022  
P. Dubčáková informovala , že: 
-  všetkých 5 uznesení VSDP bolo schválené Radou SPF 

 

-  že sa konalo MSR DP v bazéne 26.6.2022 , kde boli reprezentantom odovzdané dekréty,k podpisu  

    Štatúty+etický kódex  a výbava. Celkový priebeh podujatia bol bez výraznejších problémov.  

    Upozornenie na štart pretekára s nahláseným NT/ pričom mal čas zaplávaný/ bolo preverené – chyba  

    nastala na strane klubu , ktorý plavca prihlasoval. Podnet rodiča na preverenie výsledkov bol    

    pre ústretovosť prešetrený všetkými zodpovednými osobami,  zverejnené výsledky sú podľa  

   dostupných podkladov platné. Do budúcna sa budeme striktne riadiť súťažným poriadkom,  

   akceptovať sa budú iba trénerom podané námietky na mieste. 

   Podujatie bolo zároveň praktickou časťou školenia pre rozhodcov v DP.  

   Poďakovala tech.usporiadateľovi, súťažnému riaditeľovi, všetkým zúčastneným za plynulý priebeh. 

 

- pre občasné technické výpadky v poloautomatickej časomiere by bolo vhodné zaškoliťobsluhujúci  

   personál pre riešenie takýchto situácii. Návrhom bolo osloviť firmu, od ktorej bola časomiera  

  zakúpená, alebo českých kolegov s väčšími skúsenosťami pre meranie na DP podujatiach. P.  

  asistentka Hofericová informovala, že má informácie o školení v obsluhe časomiery, čo preberie s p.  

  I. Lange a bude nás informovať.   

 

- na podnety rozhodcov oslovila viceprezidenta ČPZ pre DP p. Štěrbu , či by zvážili zaradenie aj 

slovenských rozhodcov do ich rozhodcovských zborov na podujatia v DP pre nazbieranie skúseností, 

ktoré by si rozhodcovia  sami hradili a bez nároku na odmenu. O ich odpovedi bude informovať. 

 

- p. Šterba mailom po ich zasadnutí VSDP , ktoré sa konalo 9.2.2022 , kde preberali náš návrh 

spoločných MSR a MČR na otvorenej vode na 10km – odpovedal, že sú tomu naklonení , no radi by 

pri osobnom stretnutí na niektorom z podujatí celé prebrali a dohodli by sa podmienky pre nasledujúcu 

sezónu. 

 

- že by bolo vhodné v krátkej dobe dodať pripravené propozície v anglickom jazyku pre 2.a 3. kolo 

SPDP Zlaté Piesky, aj 5. kolo SPDP Sĺňava Piešťany , aby mohli byť zaslané na federácie susedných 

štátov 

 Zodpovední: p. Košťál a p. Peciar  

 

- že Batohy BTS budú zajtra doručené na SPF spolu s tričkami, ktoré ešte zostávali z bývalej 

objednávky. Určené pre reprezentačné akcie. Týmto je celá vec s BTS uzavretá a poďakovala im za 

spoluprácu.  

 

- že pripravovaná predstava spolupráce s ITA bola predstavená p. Lange , následne gen.sekretárka 

hovorila k tejto téme aj s managerom p. Vachanom a odobrila zaslanie ofic žiadosti na ITA federáciu. 

žiadosť o spoluprácu bola zaslaná aj diaľkoplaveckému klubu v Lignano , kde sa bude konať naše 

sústredenie. P. Straková je ochotná prísť na miesto a pôsobiť ako tlmočníčka.  

 

- že p. Fronek vie byť k dispozícii 21/22. 7.2022 pre tréning aj pre konzultácie našich plavcov za 

úhradu výdavkov/ strava , prípadne ak by bol záujem o oba dni tak ubytovanie/. 

 

P. Vachan informoval, že: 
-  pracne spracúva výsledky z ostatných rokov a eviduje rekordy v DP , o výsledku bude informovať. 

   Vyhodnotené rekordy a informácie budú zverejnené na pripomienkovanie na webovom sídle SPF –  

   ak niekto bude mať dostupné a vierohodné informácie o iných údajoch , aby mohli byť zapracované.  

 

 



 

P. Dubčáková navrhla dokúpiť tričká pre účastníkov sústredenia v ITA. 

 

Uznesenie SPF/2022/VSDP/Z3/U2 

VSDP schvaľuje na pripravované už schválené sústredenie reprezentácie a ÚTM v Lignano/ ITA  

dokúpiť pre plavcov a trénera tričká rovnako ako pred sústredením v Maďarsku - pre tých, ktorí 

nemajú /neboli účastní na sústredení v Maďarsku /- 11 plavcov a 1 tréner. Spolu sada 13 tričiek a to 

v červenej a modrej farbe- spolu 26 kusov v sume 249,12 eur od firmy Lajka. Hradené budú z financií 

SPF 2021. 

 

Hlasovanie: Za: 5 , Proti: 0, Zdržal sa: 0  
Výsledok hlasovania: Uznesenie schválené  

Odlišné stanovisko člena orgánu: žiadne 

Úloha z uznesenia: predložiť na schválenie Radou SPF   Zodpovedná: p. Dubčáková 
 

 

 

4. Štart na MČR v DP 3/2022 

 
P.Suchánek a p. Vachan navrhli účasť plavcov na MČR v DP v bazéne v Prahe.  

 

Uznesenie SPF/2022/VSDP/Z3/U3 

VSDP schvaľuje účasť plavcov na MČR v DP prioritne pre reprezentantov v DP , ktorí sa nemohli 

zúčastniť MSR v DP 26.2.2022 pre zdravotné problémy, prípadne pre účastných, ak sa chcú pokúsiť 

splniť limit na niektoré z vrcholných podujatí a pre záujemcov z ÚTM, ktorí chcú zaplávať limit do 

reprezentácie SR v DP.  

Ide o plavcov : Lukáš Kunic, Oliver Švec, Katarína Lopatková, Alica Palovičová, Daniel van Wyk, 

Matej Antalík, Patrik Tapušík.   

Termín podania prihlášok je do 23.3.2022. Tréneri našich plavcov sú oslovení , o spätnej väzbe a 

definitívnom počte plavcov bude p. Vachan informovať. 

Realizačný tím: Tomáš Vachan- vedúci akcie , Radoslav Suchánek 

Doprava: auto SPF 

Ubytovanie: 1 noc z 26.3 na 27.3.2022 v hoteli pre celú výpravu. 

Účasť na podujatí bude plne hradená zo zdrojov SPF 2021 

V prípade , že nebude plne obsadená kapacita dopravy/ teda 7 plavcov/ bude ponúknutá účasť na 

podujatí záujemcom diaľkoplavcom na vlastné náklady.  

 

Hlasovanie: Za: 5 , Proti: 0, Zdržal sa: 0  
Výsledok hlasovania: Uznesenie schválené  

Odlišné stanovisko člena orgánu: žiadne 

Úloha z uznesenia: po definitívnom upresnení predložiť návrh na schválenie Radou 

SPF , objednať zapožičanie auta SPF pre 9 ľudí na sekretariáte SPF, organizačne 

zabezpečiť akciu. 

Zodpovední: p. Vachan, p. Dubčáková 
 

 

5. Rozpočet , dočerpanie za rok 2021 , príprava nového na rok 2022 

 

P. Dubčáková informovala o stave financií v jednotlivých kapitolách DP. Aj o možnostiach 

dočerpania financií do konca marca 2022 , účtovne najlepšie do 15.3.2022. 

 

 



 

6. Súťaže pre reprezentáciu a ÚTM v DP s ohľadom na opakovamé zmeny 

v kalendári FINA a LEN 

 
P. Suchánek uviedol, že trénerom reprezentantov aj plavcov ÚTM bol zaslaný mail 

s informáciami o pripravovaných akciách pre plavcov v súlade s plánom práce , avšak nie od 

všetkých má spätnú väzbu napriek už dostatočnému časovému odstupu! Zašle urgenciu 

a následne po sumarizácii spolu s p. Vachanom vypracujú aktualizáciu prípravy a termínovej 

listiny pre reprezentáciu a UTM. 

 
 

 

7. Pravidlá plávania, zmluva SPF a tech usporiadateľa, financovanie kôl 

SPDP. 
 

p. Vachan zapracuje pripomienky do aktuálnej pracovnej verzie pravidiel plávania a zašle na 

odsúhlasenie , prípadne ďalšie úpravy. 

Ostatné bude spracované na základe schválenia nového rozpočtu. 

 

 

8. Rôzne  

 
p. Dubčáková navrhla, aby pre spracovanie výsledkov MSR DP z 26.2.2022 pre bodovanie 

do Slovenského pohára v diaľkovom plávaní bola oslovená už z minula osvedčená firma 

Videocom Štancel, s.r.o. Ide o firmu s viacročnými skúsenosťami v registrácii, spracovaní 

výsledkov športových podujatí, pohárov, vyhodnotení šampionátov, online zobrazovanie 

výsledkov, výrobe live TV stream, prenos na internet , výroba záznamov... 

 

 
Uznesenie SPF/2022/VSDP/Z3/U4 

VSDP schvaľuje osloviť firmu Videocom Štancel, s.r.o. pre spracovanie výsledkovMSR DP  

pre bodovanie do Slovenského pohára v diaľkovom plávaní.  

Hlasovanie: Za: 5 , Proti: 0, Zdržal sa: 0  
Výsledok hlasovania: Uznesenie schválené  

Odlišné stanovisko člena orgánu: žiadne 

Úloha z uznesenia: po upresnení nákladov predložiť návrh na schválenie Radou SPF 

Zodpovedná: p.Dubčáková 

 

 

p. Dubčáková navrhla premyslieť miesto a čas odovzdania dekrétov, štatútov + etického 

kódexu reprezentantom SR v DP od 1.4.2022 – jednohlasne sa členovia VSDP zhodli na 

odovzdaní v deň nástupu na sústredenie v ITA na SPF pred odchodom.  

Dekrét bude vydaný dľa prechodu na nový RTC od 1.4.2022 do 31.8.2022 

 

p. Suchánek navrhol , aby etický kódex bol odovzdaný a aj k podpisu aj trénerom , nielen 

reprezentantom a aby sa dbalo na dôsledné dodržiavanie tam uvedeného všetkými 

stranami.  



 

 

p. Suchánek navrhol, že by sa mohlo zorganizovať podujatie „ diaľkoplavecké štafety“ . Je 

nutné premyslieť kategórie mix, ženy , muži... vekové kategórie... trate/ kratšie/  

Išlo by o podujatie mimo SPDP. 

 

p. Peciar informoval o záujme firmy Mako sport podporovať diaľkoplaveckú 

reprezentáciu. Dohodnuté je stretnutie zástupcov firmy a vedenia SPF na utorok 

15.3.2022 o 13:00h . Za sekciu DP p. Vachan, p. Peciar, p. Dubčáková – podľa 

prac.povinností. 

 

p. Dubčáková navrhla , či nestojí za zváženie účasť našich prioritne reprezentantov , 

možno aj plavcov z ÚTM na pretekoch napr v Chorvátsku , či Taliansku, ktorá by bola 

v rámci tréningu ako príprava pred vrcholnými podujatiami , ktoré budú okrem MS 

v mori. Išlo by o 3-4 dňovú akciu – kde by boli plavci účastní na pohárovom preteku na 

kratšej trati 3km, prípadne 5km. Primárnym by bola skúsenosť s morskou vodou , vlny, 

súboje , štarty, ... 

Doprava: auto zo SPF, náklady by však museli byť so spoluúčasťou. 

 

p. Hofericová požiadala , aby sa pri menných zoznamoch plavcom a trénerom uvádzali 

pre upresnenie aj SVK čísla , alebo ročník narodenia. 

 

 

 
 

 

Záver: p. Dubčáková poďakovala všetkým za pripomienky , názory , 

podnety a spoluprácu.  

Ukončenie zasadania Výboru sekcie diaľkového plávania o 22:20 hod.  

 


